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Motion från Vänsterpartiet  
 
Om uppföljning av beslut i Nacka 
  

I fullmäktige tas många beslut som innebär att särskild uppföljning och redovisning ska 

göras. Det är dels beslut som tas p.g.a. motioner med ofta också på förslag av 

tjänstemännen. I många fall är kommunens årsredovisning det naturliga dokumentet för 

redovisning men i andra fall tas beslut om särskild redovisning.  

Kanske har tjänstemännen på Stadsledningskontoret full kontroll över vilka redovisningar 

som ska göras men för oss politiker blir mängden beslut till slut så stor att den är svår att 

överblicka. Har det tagits beslut om redovisning så är det av demokratiska skäl viktigt att det 

också genomförs.  

Från oppositionen känner vi ibland att det finns en risk att viktiga beslut begravs genom att 

uppföljningar inte görs i enlighet med beslut.  

Därför skulle en samlad sammanställning av alla uppföljningsbeslut upprättas. Den ska 

sedan kontinuerligt uppdateras så snart ett nytt beslut tas. Sammanställningen kan därmed 

också vara ett underlag för att visa att vissa beslut med tiden blir inaktuella och då bör 

upphävas och inte bara få glida ut i glömska.  

Sammanställningen kan med fördel läggas publikt på Nackas hemsida. 

   

Vänsterpartiet yrkar:  
 

- Att en samlad sammanställning över alla uppföljningsbeslut skapas, 
- Att sammanställningen årligen i samband med behandlingen av årsredovisningen 

stäms av och beslut tas om att ev. inaktuella uppföljningsbeslut upphävs. 
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